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ZAPISNIK 
sa 15 sjednice Gradskog vijeća Grada Delnica 

održane 10. siječnja 2010. godine u Velikoj vijećnici Grada Delnica 
s početkom u 15:05 sati 

 

Prisutni članovi Gradskog vijeća: Mladen Mauhar, Robert Abramović, Arijana Šercer, Tomo 
Vučić, Tomislav Kezele, Josip Gašparac, Jadranka Kruljac, Franjo Jakovac, Ljubica 
Vujnović, Miroslav Mihelčić, Alen Janjušević, Josip Horvat, Jelena Pavić Mamula, Gordana 
Savić i Ivica Briški. 

Osim članova Gradskog vijeća sjednici prisustvuju: gradonačelnik Marijan Pleše, zamjenica 
gradonačelnika Maja Kezele, pročelnica Gordana Piskač, direktor „Risnjak-Delnice“ d.o.o. 
Nikola Muvrin, Božidar Pleše, načelnik Policijske postaje Delnice Marinko Puškarić, Đani 
Poropat, predsjednik Odbora za kulturu, tehničku kulturu i sport Davorin Klobučar, 
predsjednica Odbora za turizam Albina Malnar, direktorica Turističke zajednice Grada 
Delnica Irena Vučenik Šostik te djelatnici Jedinstvenog upravnog odjela Sanda Bubanj i Tibor 
Briški. 

Sjednici prisustvuju novinari Marinko Krmpotić, Nenad Lučić i Miroslav Pleše. 

Predsjednik Gradskog vijeća Mladen Mauhar otvara 15. sjednicu Gradskog vijeća, pozdravlja 
sve prisutne i konstatira da je prisutno svih 15 vijećnika i da postoji kvorum za pravovaljano 
odlučivanje. 

Na zapisnik sa 14 .sjednice Gradskog vijeća nije bilo primjedbi te Predsjednik konstatira da je 
zapisnik jednoglasno prihvaćen. 

Predsjednik predlaže sljedeći 

DNEVNI RED 

1. Skijaška staza „Drgomalj“ - prezentacija gospodina Božidara Plešea 
2. Sigurnosno stanje na području Grada Delnica za razdoblje od 01. 01. do 31. 12. 2010. 

– izvješće zapovjednika PP Delnice 
3. Vijećnička pitanja 
4. Odluka o usvajanju Procjene ugroženosti stanovništva, materijalnih i kulturnih dobara 

i okoliša od katastrofa i velikih nesreća 
5. Provođenje Programa uređenja i održavanja groblja za 2011. godinu – izvješće 

direktora „Risnjak – Delnice“d.o.o. 

Josip Horvat ima primjedbu na 2. točku dnevnog reda jer smatra da su to izvješće trebali 
dobiti ranije s obzirom da je ono javno. 

Mladen Mauhar odgovara da je ovo prvi puta da se na sjednici Gradskog vijeća raspravlja o 
sigurnosnom stanju te se nada da će u 7. mjesecu također biti prisutan načelnik PP Delnice i 
da će tada biti bolja i kvalitetnija priprema. Dodaje da će se ispraviti sve što nije bilo dobro. 
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Predsjednik daje na glasanje Dnevni red i konstatira da je jednoglasno prihvaćen. 

 

 

TOČKA 1. 

Božidar Pleše u uvodu prikazuje položaj Grada Delnica za kojeg smatra da ga treba 
iskoristiti. Govori da je zamislio sportsko – rekreativni centar Drgomalj koji bi imao i zimske 
i ljetne sadržaje. Smatra da smo prometno dobro povezani. Pokazuje satelitske snimke 
prostora Grada Delnica. Pokazuje gdje bi trebale biti gondole i žičare. Kaže da imamo idealan 
položaj i da postoje velike mogućnosti. Veliki Drgomalj ima nagib od 26%, a mali Drgomalj 
23%. Prikazuje odnose ceste i skijaških staza i govori da je situacija gotovo idealna. Vođen 
željom da Delnice vrate položaj vodećeg zimsko – turističkog središta Rijeke i R. Hrvatske 
došao je na ideju za ovo skijalište. Smatra da postojeći centar Petehovac više ne zadovoljava 
svojim uvjetima. Padine skijališta pružaju prekrasan pogled na kanjon rijeke Kupe, Delnice i 
okolicu. Na zimsku ponudu vezala bi se ljetna ponuda te bi centar radio kroz cijelu godinu. 
Govori da su Delnice bez skijališta kao Crikvenica bez plaže. 

Na vidikovcu bi se mogla urediti staza koja bi išla po rubu kanjona. Polazište za 
gondolu bilo bi na 750 metara, a okolo ima mjesta za parkiralište. Zamislio je da bi se u prvoj 
etapi napravile dvije staze po 500 metara. U Lovačkoj kući bilo bi prekrasno napraviti 
restoran. S jednom žičarom pokrio bi se veliki broj staza (1800 m, 1400 m, 1300 m, i 2000 ). 
Na karti prikazuje privatno i državno zemljište na Drgomlju. Govori da je jedino Platak viši 
od ovog položaja ali da također ima lošiji jugozapadni položaj. Uzor mu je skijalište Cerkno u 
R. Sloveniji koje ima 15 km staza.  

Prema ovom skijalištu gravitiralo bi 2 – 2,5 milijuna ljudi. Govori da Slovenija ima 55 
skijališta sa 300 km staza, BiH 15 skijališta sa 70 km staza. Hrvatska ima 15 skijališta sa 20 
km staza. S ovim centrom imali bi 8 skijališta unutar 40 km. 

Svojim smještajem na važnom zemljopisnom položaju i prometnom pravcu koji vodi od 
mora prema kontinentu Delnice su nezaobilazno mjesto Hrvatske. U svom sastavu imaju i NP 
Risnjak. Veličina od 4.500 stanovnika omogućava da funkcioniraju kao prometno, 
administrativno, trgovačko, gospodarsko i uslužno središte Gorskog kotara. Prirodno 
okruženje i nadmorska visina stvaraju preduvjete za razvoj planinskog turizma ljeti i zimi. 
Dodaje da je to njegova ideja ali da je podložna promjenama i sve sugestije i savjeti su 
dobrodošli. 

Predsjednik otvara raspravu. 

Miroslav Mihelčić se zahvaljuje Božidaru Plešeu jer je izrada te studije trajala nekoliko 
godina te dodaje da je na sva pitanja dobio odgovor. Misli da je to odlična stvar jer dobivamo 
i sportsko – rekreacioni centar i turiste od kojih će svi imati koristi. Gordana Piskač kaže da to 
područje nije unutar građevinskog područja niti je označeno u Prostornom planu kao neka 
turistička ili rekreacijska zona. Kao preduvjet trebalo bi ići u izmjenu Prostornog plana i ovu 
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zonu nazvati rekreacijskom ili turističkom jer je razlika u tome što u rekreacijskoj mogu biti 
staze, žičare i vučare dok turistička znači i gradnju objekata. Božidar Pleše dodaje da je to 
zamišljeno kao kapitalna investicija, a ne kao komunalna ili infrastrukturna jer je to veliki 
projekt. 

Jelena Pavić Mamula kaže da je rekreativac ali ju zanima što je sa staništem divokoze 
jer će se narušiti prirodna stvar. Božidar Pleše odgovara da će se posjeći šuma ali će se dobiti 
otvorene livade na koje će te životinje moći izlaziti. Dodaje da staze neće biti toliko u funkciji 
tijekom ljeta te da je to ogromno područje i da bi bilo posjećeno 0,44% površine. Jelenu Pavić 
Maumula zanima da li se može povući paralela s Bijelom kosom gdje su puno napravili ali je 
stalo. Božidar pleše smatra da su njihove glavne mane to što su ušli u projekt kao općina i 
sada traže ulagače. 

Josip Horvat govori da je to važna stvar i dodaje da je Božidar Pleše uložio veliki trud i 
treba mu čestitati. Nema posebnih pitanja jer su prezentacija i materijal vrlo detaljni. Postavlja 
mu se pitanje kako da se o Drgomlju ranije nije razmišljalo na taj način i Božidar Pleše je 
otvorio prostor kojeg nismo bili svjesni. Smatra da je jedan od velikih razloga vojarna te da 
smo se uvijek orijentirali na lijevu stranu autoceste Zagreb – Rijeka. Dodaje da Delnice imaju 
dosta studija, planova gradnje i valorizacije prostora ali se sada dodaje jedna nova lokacija. 
Misli da je zabluda da je 90% vlasništvo države preko Hrvatskih šuma i 10% privatno te da je 
vlasništvo preko Hrvatskih šuma teže riješiti nego ovih 10%. Dodaje da ako se slažemo s 
idejom da se napravi operativni plan od idejne skice do nekog nivoa dokumentacije spremne 
da bi mogli razmišljati o nekim investitorima. Rješenje je u javno – privatnom partnerstvu. 
Kada se dođe do nivoa studije i izmjene Prostornog plana mora se sjesti i reći što ćemo 
napraviti jer sada imamo Petehovac, Japlenški i Drgomalj i odrediti prioritete. Dodaje da bi 
trebalo podržati tu ideju. 

Jadranka Kruljac podržava projekt. Vidjela je da ima više alternativa. Oduševljena je i 
dodaje da je na njenu inicijativu Božidar Pleše ovdje jer je smatrala da je dobro da to što više 
ljudi čuje. Svjesna je da to nismo u mogućnosti odmah učiniti ali da treba razmisliti i dati 
potporu takvim ljudima. Smatra da ima zainteresiranih ljudi koji plaćaju 270 kn - 300 kn da bi 
išli autobusima na skijanje jedan dan. Naglašava da daje potporu ali da je s ulagačima malo 
teže. 

Robert Abramović podržava ideju i kaže da ima posebnu vrijednost zato što je domća. 
Domaćeg čovjeka treba maksimalno podržati u toj ideji. Ideja zaslužuje razradu. Potrebno je 
smisleno i kvalitetno utvrditi što možemo učiniti kao jedinica lokalne samouprave u suradnji s 
državom. Ne smatra da je vojarna prepreka jer postoje mogućnosti za centar za nordijsko 
skijanje. Božidar Pleše dodaje da i kod vojske postoji određeni interes zbog njihovih 
priprema. 

Irena Vučenik Šostik kaže da je na Odboru za turizam prezentiran ovaj projekt. Drago 
joj je dana podrška Božidaru Pleše. 

Josip Horvat smatra da treba valorizirati sve dosadašnje lokacije da se ne bi dogodilo da 
imamo lokacije opterećene istim sadržajima. 
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Đani Poropat kaže da treba definirati to područje i napraviti urbanistički plan uređenja. 
Za to je potrebno dosta vremena i novaca. Žičare su po iskustvima kao ceste i željeznice 
rijetko profitabilne. Profitabilnost privatni interes nalazi u smještajnim kapacitetima. Smatra 
da trebamo vidjeti što je napravljeno na Pohorju i povući paralele. Tamo su uspjeli postići da 
su obnovili i sagradili nove žičare sa strukturnim fondovima EU. Dodaje da su kolege iz 
Maribora vrlo susretljivi da će vrlo rado pomoći. 

Davorin Klobučar kaže da je izvanredno dobro odrađeno. Oduševilo ga je što je 
skijalište vrlo dobro orijentirano. Osobno je obišao taj teren i smatra da bi skijalište veći dio 
zime moglo funkcionirati. 

Gordana Savić podupire ideju i smatra da bi se domaći ljudi mogli uključiti u razne 
aktivnosti i na taj način bi otvorili nova radna mjesta. 

Božidar Pleše kaže da se strogo držao sjeveroistočne strane. 

Mladen Mauhar kaže Jeleni Pavić Mamula da divljač tamo obitava ljeti, a zimi se spušta 
u dolinu rijeke Kupe. 

Mladen Mauhar zahvaljuje Božidaru Plešeu i zatvara raspravu. Zaključuje da se ovaj 
materijal vrati na Odbore i da oni prorade što je prezentirano te da od njih krene ideja da se 
ide prema Gradu. Predlaže da se dokumentacija kandidira prema fondovima EU kako bi se 
namaknuo novac za izradu projekta. Zaključak je jednoglasno prihvaćen. 

 

 

TOČKA 2. 

Uvodno izlaganje imao je načelnik Policijske postaje Delnice Marinko Puškarić koji 
pozdravlja sve prisutne i iznosi statističke podatke. Kaže da je broj svih vrsta prekršaja 
smanjen za 5%. Prekršaji s oblicima nasilja pali su za 20% što je vrlo pohvalno. Uočen je 
porast prekršaja točenja alkoholnih pića maloljetnicima za 30%. Držanje životinja bez 
nadzora povećano je s 3 u 2009. godini na 11 u 2010. godini. Zabilježen je porast prekršaja iz 
domene zlouporaba opojnih droga za 50% s 4 na 8 slučaja. Imovinski kriminalitet se smanjio 
za 20% sa 61 na 46. Prometne nesreće smanjene su za 5%, a nesreće s ozlijeđenim osobama 
za 40%. Dvije osobe su smrtno stradale tijekom 2010. godine. Broj osoba zatečenih pod 
utjecajem alkohola dok upravljaju osobnim vozilom povećao se za 15%. Govori da im je 
zadaća suradnja s građanima i da građani policiju doživljavaju kao saveznike i prijatelje. 
Nabavljena su dva uređaja za testiranje na opojna sredstva i oni su dali rezultate. Podržavaju 
uređenje minimalno jednog kružnog toka na području grada Delnica. U izradi je analiza 
prometnih  nesreća od 2005. godine do danas na križanju Lujzinske i Prolaza Hrvatskih šuma 
u svrhu postavljanja semafora. Smatra da je stanje sigurnosti na području grada Delnica 
zadovoljavajuće 

Predsjednik otvara raspravu. 
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Jadranka Kruljac kaže da je već prije dvije sjednice Vijeća postavila pitanje sigurnosnog 
stanja u gradu Delnicama iz nekoliko razloga, a to su sigurnost prometa na križanju na 
Lujzijani, radnog vremena ugostiteljskih objekata i točenja alkoholnih pića alkoholiziranim 
ljudima. Govori da se na benzinskoj stanici kupuju alkoholi i cigarete u kasnim jutarnjim 
satima te da u parku imamo slučaj korištenja opojnih droga i predoziranja. Govori da ima 
slučajeva i držanja životinja bez nadzora. Ima osjećaj da u Delnicama imamo prosjačenje 
skitnica i zanima je da li je to u skrbi policije. Marinko Puškarić kaže da su nesreće događaji 
koji se dešavaju. Što se tiče raskrižja policija može pokrenuti inicijativu, a za postavljanje 
semafora nadležan je vlasnik ceste. Smatra da policija svojom pojavom preventivno djeluje na 
pješačkim prijelazima ali da se 99% nesreća događa iz nehaja. Točenje alkohola i prodaja 
cigareta nije osnovna domena policije, oni detektiraju i šalju državnom inspektoratu te da 
nemaju mogućnost represivnog postupanja. Za pijančevanje na javnom mjestu kaže da to 
mora biti u nekom kontinuitetu (minimalno dva ili više puta mora se zateći osobu da se odaje 
pijančevanju na javnom mjestu) te da je napravljena evidencija tih osoba kojih je 25 i čekaju 
da se ponovi drugi ili treći put. 

Miroslav Mihelčić kaže da je prošao iskustvo provale i svaki put kada nema javne 
rasvjete zove komunalnog redara. Pita da li je istina da za cijeli Gorski kotar patrolira jedna 
patrola. Marinko Puškarić odgovara da patroliraju najmanje dvije patrole. Miroslav Mihelčić 
ne slaže se da je bilo samo 8 slučajeva prosjačenja. Marijan Puškarić kaže da je 6 osoba 
detektirano i da je poslan dopis prema Centru za socijalnu skrb. 

Arijana Šercer kaže da uglavnom u gradu Delnicama ima marihuane ali na koncertu na 
jesen je bilo predoziranje nekom drugom drogom. Marijan Puškarić kaže da se u 95% 
slučajeva radi o marihuani. Na neke susrete dolaze ljudi sa strane koji ovdje ne žive i donesu 
neke druge opijate te da su tu noć imali tri kaznena djela ali da ne mogu sve uhvatiti. 

Jelena Pavić Mamula naglašava problem neregistriranih vozila i kaže da se radi 
većinom o romskoj populaciji. Zanima ju da li se može nekim represivnim mjerama riješiti taj 
problem. Marijan Puškarić kaže da su dali prijedlog da se oduzme vozilo i proda ako nema za 
platit kaznu. Imaju evidenciju recidivista kojima se svakodnevno bave. Jelenu Pavić Mamula 
zanima da li postoji porast broja nasilja u obitelji i da li je zbog toga jedan policajac išao na 
dodatnu obuku. Marijan Puškarić odgovara da je 2009. godine bilo 25, a 2010. godine 22 
prekršaja. 2009. godine došlo je do promjene zakona pa se i blaži oblici nasilja smatraju 
nasiljem u obitelji i zato im je potrebna edukacija. Jelena Pavić Mamula također govori da 
postoji vandalizam nad sabirnim stanicama za reciklažnu robu i da to nagrđuje grad. Marijan 
Puškarić kaže da se policija ne može baviti čuvanjem kontenjera te da je najbolje tehničko 
rješenje. Smatra da bi ih možda trebalo postaviti na osvijetljeno mjesto ili postaviti lažne 
kamere. 

Gordana Savić smatra da nije najprikladnije mjesto za kružni tok gdje je sada određeno i 
pita koje bi mjesto bilo najpogodnije. Marijan Puškarić odgovara da bi kružni tok postavio na 
svako raskrižje gdje postoje tehničke mogućnosti. Gordana Savić predlaže da se napravi točka 
dnevnog reda na jednoj sjednici te da o tome odlučuje širi krug ljudi. Predsjednik Vijeća 
smatra da o tome trebaju raspravljati odbori. 
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Josip Horvat se slaže da bi kružni tok trebao biti na svakom raskrižju ali ako nemamo 
niti jedan potrebno je napraviti prioritete. Dodaje da su prosjaci više problem socijale nego 
policije. 

Ivica Briški kaže da se prije na Poglavarstvu raspravljalo o sigurnosnom stanju. 
Podsjeća Predsjednika da je rekao na političkom sučeljavanju da će napraviti inventuru i da 
neće žmiriti pred nepravilnostima i tražiti odgovornost za njih. Postavlja pitanje Marinku 
Puškariću da li je ikada policija doživjela da jedinica lokalne samouprave svoje revizione 
nalaze daje na uvid policiji da utvrdi da li nekog treba prijaviti s obzirom da je bilo u nalazu 
nenamjensko trošenje 2.000.000,00 kn. Dodaje da će oni kao pojedinci predati slučaj Brašnić 
koji je zgradu napravio bez papira te da policija nikada nije dobila informaciju od stečajnih 
upravitelja o tome da je netko učinio kazneno djelo. Postavlja pitanje Jedinstvenom upravnom 
odjelu da li obaviještena policija i odgovara da nije. Pita Marinka Puškarića je li PP Delnice 
pokrenula postupak vezano uz Gradski stadion? Marinko Puškarić odgovara da je policija 
servis općinskom i državnom odvjetništvu i da u posljednjih godinu dana nema tih saznanja, a 
je li je nešto kod odvjetništva ne zna. Ivica Briški kaže da je dužnost građana dati naznaku 
institucijama ako nešto ima na što ga Marijan Puškarić poziva da mu ih dostavi ako ima nekih 
saznanja.  

Robert Abramović kaže da je navedeno osam grupa prekršaja te da je u svega dvije 
grupe došlo do povećanja što je pozitivno. Naglašava da je bitna prevencija i suradnja s 
udrugama i građanima i dodaje da Marijan Puškarić nije spomenuo vrlo dobru suradnja s 
lovačkim udrugama i drugim zakupcima po pitanju čuvanja lovišta. Marijan puškarić se slaže 
s time te da su zabilježena samo dva slučaja krivolova. 

Jadranka Kruljac misli da neki kafići mogu raditi do kada hoće npr. Škorpion na što 
Marijan Puškarić odgovara da je protiv njega bilo najviše prijava.  

Mladen Mauhar zahvaljuje Marijanu Puškariću i smatra da je uvedena dobra praksa te 
zaključuje raspravu. 

 

 

TOČKA 3. 

Slijedom prijave predsjednik poziva vijećnike da postave svoja pitanja. 

1. Arijana Šercer pita Gradonačelnika što je Grad uvjetovao investitoru glede autobusnog 
kolodvora i trgovačkog centra s obzirom da je došlo do znatnog pomaka u izgledu tog 
prostora. Gradonačelnik odgovara da Grad ne uvjetuje ništa posebno već će se 
formirati odbori koji će sagledati situaciju. Analizirati će se da li je to moguće u 
projektantskom dijelu koji na papiru izgleda lijepo te da će o tome odlučivati i odbori i 
vijećnici. 

2. Tomo Vučič pita Pročelnicu da li su obračunati i naplaćeni penali poduzeću Maxel za 
radove koje je ono izvodilo u Radićevoj ulici, Sajmišnoj i Prolazu braće Šnajdar. 
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Pročelnica odgovara da su penali obračunati nakon što je dobivena okončana situacija 
i oni iznose nešto preko 90.000 kn (5% po mjesecu u odnosu na vrijednost investicije). 

3. Ljubica Vujnović je željela postaviti  pitanje Gradonačelniku u vezi postavljanja 
semafora u Lujzinskoj cesti ali je odgovor dobila od načelnika policijske postaje 
gospodina Puškarića da je to u postupku i nadležnosti Grada. Gradonačelnik navodi da 
je prije nekoliko godina Poglavarstvo raspravljalo o postavljanju semafora baš na 
mjestu nesreće međutim rekli su da ne mogu dobiti treću traku za skretanje bez koje 
nije moguć semafor. 

4. Jadranka Kruljac pita Pročelnicu da li je nešto poduzeto u vezi Prometnog radara s 
obzirom da joj se do sada govorilo da se čeka službeno odijelo redara te da li ima 
svoje odijelo i da li se išta može učiniti s olupinama koje su premještene s javnih na 
privatne površine. Gordana Piskač odgovara da sada ima svoje odijelo, iskaznicu i 
ovlaštenja. Na jesen je bilo nekoliko akcija međutim pao je snijeg i najveći problem 
parkiranja na placu je zapriječen te kada snijeg prođe ponovo kreće u akciju. U vezi 
olupina na privatnom zemljištu prometni redar ne može utjecati već Inspekcija zaštite 
okoliša. 

5. Robert Abramović pita Gradonačelnika da li je izvršena analiza troškova čišćenja 
snijega u odnosu na prošlu godinu te da li će se dio sredstava moći prenamijeniti za 
neke druge namjene. Gradonačelnik odgovara da su dobiveni računi za 11. i 12. 
mjesec koji iznose oko 300.000 kn i račun na oko 280.000 kn za siječanj i veljaču te 
da su troškovi nešto manji u usporedbi s prošlom godinom. Napominje da je 
dogovoreno postavljanje tahografa na osam vozila kojim bi se 24 sata pratila 
potrošnja. 

6. Jelena Pavić postavlja pitanje Gradonačelniku da li je Grad financijski spreman za 
sanaciju cesta na kojima su rupe nakon što prođe snijeg. Gradonačelnik odgovara da 
su spremni za sanaciju te da je za početak očišćen pijesak. O vremenu ovisi kad će se 
ići u sanaciju. Jelena Pavić komentira da lupanje lopatama po asfaltu nije način 
rješavanja problema. 

7. Miroslav Mihelčić pita Pročelnicu da li se ove godine kreće u sanaciju Supilove ulice. 
Goradana Piskač odgovara da se u veću sanaciju ne kreće. Govori da je proveden 
natječaj za izradu projektne dokumentacije od križanja s Lujzinskom cestom do kina. 
Nakon toga dio po dio kreće se u sanaciju ali da ove godine sredstva za veću sanaciju 
u proračunu nisu predviđena. 

8. Josip Horvat traži od Gradonačelnika da uzme u zaštitu građane Delnica i da da svoj 
komentar na tu akciju. Gradonačelnik kaže da nije znao za tu akciju te da su ga zvali 
taj dan ako želi biti na dolasku ministra Bajsa. Pričalo se o projektima i programima 
koje bi trebalo nastaviti. Slaže sa da je potrebnija takva akcija na obali i priobalju koja 
ima mnogo soba i apartmana. 

9. Franjo Jakovac pita Gradonačelnika u kojoj je fazi izrada toplane i elektrane. 
Gradonačelnik odgovara da smo dobili koncesionara koji je kupio to zemljište. Sada 
predstoji izgradnja pristupne ceste. Prvi priključak bi išao prema vojarni koja je 
najveći potrošač u tom dijelu. U drugom dijelu išlo bi se prema središnjem dijelu 
Delnica ( Dom zdravlja, škola, vrtić, starački dom, bazen), a onda Supilova i probao bi 
se pokriti veći dio Delnica. Do jeseni će krenuti izgradnja koja će biti u fazama te će 
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biti pet – šest pogona. Sada se pregovara da bi se išlo prema toplovodu na sistemu 
koncesije koji bi nakon određenog broja godina bio dan na korištenje gradskom 
komunalnom poduzeću. S obzirom na količinu sirovine Franju Jakovca zanima da li je 
već sada u planu rješavanje prilaznog puta. Gradonačelnik odgovara da je uspostavljen 
kontakt s Hrvatskim šumama i da su dva moguća rješenja: jedno rješenje je od početka 
odvojka za Crni Lug, a drugo je duže prema Kovačevoj vodi. 

10. Ivica Briški pita Gradonačelnika da li je išta učinjeno u vezi protupravne radnje u 
Maloj Lešnici gdje gospodin Goran Brašnić nije ishodio nikakvu dozvolu. 
Gradonačelnik kaže da se može ponoviti zahtjev inspekciji da oni utvrde i zabrane ili 
zaustave tu bespravnu gradnju. Gordana Piskač dodaje da za građevinu koja se radi na 
putu zna Urbanizam u čijoj je to nadležnosti. Ivica Briški traži da se napiše dopis 
inspekciji da se vidi da li je iskolčenje izvršeno na dijelu javnog dobra. Gordana 
Piskač kaže da je dopis išao Urbanizmu i Građevinskoj inspekciji. 

11. Gordana Savić postavlja pitanje Gradonačelniku zašto se nije postupilo po nalazu 
revizije i uvelo kontrolora za financijske poslove. Gradonačelnik odgovara da je to već 
odgovoreno i da zbog broja stanovnika nema zakonske obveze uvođenja unutarnjeg 
kontrolora i da postoji unutarnja financijska kontrola. Gordana Piskač dodaje da u 
nalazu revizije piše da nema obveze financijske kontrole već samo nadzora te je on 
formiran. 

12. Alen Janjušević pita Dogradonačelnicu kakve su šanse da se reaktivira Zajednica 
športova. Maja Kezele odgovara da se moraju stvoriti preduvjeti te da je napravljen 
popis s točkama dnevnog reda za Izbornu skupštinu, napravljeni su prijedlozi izmjena 
i dopuna Statuta i sada udruge moraju predložiti predstavnike u skupštini i eventualne 
prijedloge predsjednika. Alena Janjuševića zanima koliko je vremena dano udrugama 
da delegiraju svoje predstavnike i kada se po prilici planira održati Izborna skupština. 
Maja Kezele kaže da smatra da je mjesec dana i više nego dovoljno. 

13. Josip Gašparac pita Predsjednika Gradskog vijeća do kada će dopusti verbalnu 
agresiju na Gradskom vijeću koja se vrši nad njim, njegovom obitelji i ugostiteljskim 
obrtom njegova sina. Predsjednik odgovara da njemu ne može uputiti pitanje. Alen 
Janjušević traži povredu Poslovnika jer smatra da vijećnik ne može Predsjedniku 
vijeća postavljanje pitanje. Mladen Mauhar konstatira povredu poslovnika. Ivica 
Briški želi znati zašto Josip Gašparac nije kod usvajanja zapisnika i dao svoje 
primjedbe. 

14. Arijana Šercer postavlja pitanje Gradonačelniku da li je točna informacija da je objekt 
V-1 dodijeljen Gradu Delnicama i ako je što Grad namjerava učiniti s tim vrijednim 
objektom. Gradonačelnik kaže da je ta informacija točna te da je u prosincu prošle 
godine Državni ured za imovinu obavijestio Grad da je dodijeljen objekt Velebit 1 čija 
je površina oko 58000 m2 i procijenjene vrijednosti oko 6.800.000 kn. Namijenit će se 
vjerojatno za Županijski centar za osobe s poremećajem u razvoju. 

15. Jadranka Kruljac postavlja pitanje Gradonačelniku da li je održan sastanak 
Predsjednika Gradskog vijeća s predsjednicima svih odbora s obzirom da je na 
zadnjem sastanku Odbora za proračun i financije donesen zaključak da će se Odbor 
sastajati jednom mjesečno na kojem će se raspravljati o dugovanjima i potraživanjima 
JUO-a. Gradonačelnik odgovara da je Predsjednik Gradskog vijeća prisutan na gotovo 
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svim Odborima i da mu neće biti teško sazvati predsjednike odbora da se dogovore za 
daljnji rad. Mladen Mauhar dodaje da je ovaj tjedan sazvana sjednica Odbora za 
gospodarstvo, koji je do sada imao najviše problema, i da su se dogovorili o daljnjem 
radu. 

Mladen Mauhar dodaje da prije nastavka mora upozoriti Gradonačelnika da je bio dužan 
dostaviti dva odgovora u pisanom obliku Tomislavu Kezele o dužnicima Grada Delnica i Ivici 
Briškom o besplatnom internetu na području Grada Delnica. Gradonačelnik odgovora da nije 
uspio doći do gospodina Nikšića i stoga nije bio u mogućnosti dobiti materijale koje bi 
proslijedio. Gordana Piskač kaže da je materijal pripremljen te greškom materijal o dužnicima 
nije dostavljen zbog bolesti Đulija Jusufi i Gordane Piskač. Mladen Mauhar kaže da će 
pozvati gospodina Nikšića na sjednicu Gradskog vijeća da kaže razloge zašto do sada to nije 
učinio te govori Gradonačelniku da mora poslati pisani odgovor u roku od 30 dana. 

16. Robert Abramović odustaje od svog pitanja s obzirom da je Jelena Pavić Mamula 
postavila pitanje o udarnim rupama koje su ozbiljan problem. 

17. Jelena Pavić kaže da se već raspravljalo o tome kako utječu ispaline peletarnice na 
zdravlje stanovnika i da li je to učinjeno i kakvi su rezultati. Također je zanima da li se 
od bioenergane traži studija utjecaja na zdravlje. Gradonačelnik odgovara da se ljudi 
žale da teško dišu i da nemaju zraka i da preostaje samo da traže ponovo nadležne 
službe da ispitaju da li se poštuje ono što se moralo napraviti. 

18. Ivica Briški pita Gradonačelnika kako će se naplatiti šteta tvrtki Maxel s obzirom da je 
taj subjekt u stečajnom postupku. Gradonačelnik odgovara da se naplatilo (odbilo) od 
onoga što je napravljeno. 

19. Gordana Savić postavlja pitanje Gradonačelniku da li je upoznat da je 8.000.000,00 kn 
odobreno od nadležnih državnih tijela za izgradnju Doma za starije i psihički bolesne 
osobe. Gradonačelnik odgovara da je izabran izvođač, zna se koliko je novca 
osigurano od države (prošle godine oko 2.500.00,00 kn, ove oko 3.500.000,00 kn, 
razlika do 8.000.000,00 kn sljedeće godine i da imamo oko 1.700.000,00 kn od 
donatorice). Dodaje da je to fazni rad u nekoliko godina i da se s obzirom je riječ o 
objektu od oko 50-ak štićenika to moglo napraviti u kraćem periodu. 

20. Alena Janjuševića zanima mehanizam naplate penala Maxel-u koji je u stečaju. 
Gradonačelnik odgovara da su penali naplaćeni. 

 

 

TOČKA 4. 

Materijal je dostavljen uz saziv 

Sanda Bubanj daje uvodno obrazloženje u kojem govori da se ovime ispunjava zakonska 
obveza da se donese Procjena ugroženosti stanovništva, materijalnih i kulturnih dobara i 
okoliša od katastrofa i velikih nesreća. To je dodijeljeno Zavodu za istraživanje tržišta i 
sigurnosti iz Zagreba koja je stručna za izrađivanje procjena. Oni će izrađivati i Plan zaštite i 
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spašavanja koji je također potreban. U prvoj glavi govori se o vrstama, intenzitetu i učincima 
te mogućim posljedicama djelovanja prirodnih i tehničko-tehnoloških katastrofa i velikih 
nesreća. U Drugoj glavi govori se o posljedicama na kritičnu infrastrukturu (proizvodnja i 
distribucija električne energije, opskrba vodom, prehrana, proizvodnja, skladištenje, prerada, 
rukovanje, prijevoz, skupljanje i druge radnje s opasnim tvarima koji predstavljaju stvarnu ili 
potencijalnu opasnost, javno zdravstvo, energetika, telekomunikacije, promet, financijske 
usluge). U trećoj glavi obrađene su snage za zaštitu i spašavanje i date zaključne ocjene. U 
okviru studije postoje i zemljovidi. Procjena je data Državnom uredu za zaštitu i spašavanje  i 
oni su je ocijenili kao validni dokument. 

S obzirom da se nitko nije javio za raspravu Mladen Mauhar daje na glasanje Odluku o 
usvajanju Procjene ugroženosti stanovništva, materijalnih i kulturnih dobara i okoliša 
od katastrofa i velikih nesreća koja je jednoglasno prihvaćena. 

Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 

 

 

TOČKA 5. 

Predsjednik 5. točku skida s Dnevnog reda 

 

 

Završeno u 19:05 sati 

 

Zapisnik napisao Predsjednik Gradskog vijeća 
Tibor Briški, dipl. oec Mladen Mauhar, dipl. ing. šum. 
 


